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Komisje Rady Miejskiej w Barlinku

c

W związku ze złożonym wnioskiem radnej Bernardy Lewandowskiej podczas XI sesji Rady
Miejskiej w Barlinku o treści: „Wnioskuję o zorganizowanie wyjazdu wspólnego radnych lub delegacji
w celu zapoznania się ze stanem faktycznym dróg gminnych." proszę o zajęcie stanowiska ww.
sprawie. W przypadku podjęcia decyzji o realizacji wniosku proszę o wytypowanie przedstawicieli
z poszczególnych Komisji Rady Miejskiej w Barlinku do prac przy realizacji wniosku.
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Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Praworządności (na posiedzeniu w dniu
19.09.2019 r.) zaopiniowała negatywnie wniosek radnej Bernardy Lewandowskiej w sprawie
wyjazdu wspólnego w celu zapoznania się ze stanem faktycznym dróg gminnych.
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Komisja Finansowo - Budżetowa i Planowania Gospodarczego (na posiedzeniu
w dniu 20.09.2019 r.) nie wyraziła opinii do wniosku radnej Bernardy Lewandowskiej
w sprawie wyjazdu wspólnego w celu zapoznania się ze stanem faktycznym dróg gminnych.
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Naszznak:RO.III.0012.3.11.2019 Data: 23.09.2019 r.
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Komisja Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, Budownictwa, Rolnictwa
i Ochrony Środowiska (na posiedzeniu w dniu 19.09.2019 roku) zaopiniowała negatywnie
wniosek radnej Bernardy Lewandowskiej w sprawie wyjazdu wspólnego w celu zapoznania
się ze stanem faktycznym dróg gminnych.
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Pani
Bernarda Lewandowska

Radna Rady Miejskiej w Barlinku

W związku ze złożonym wnioskiem podczas XI sesji Rady Miejskiej w Barlinku o treści:
„Wnioskuję o zorganizowanie wyjazdu wspólnego radnych lub delegacji w celu zapoznania się ze
stanem faktycznym dróg gminnych" informuję, iż ww. wniosek był przedmiotem obrad podczas
posiedzeń stałych Komisji Rady Miejskiej i wyraziły one następujące opinie:

l. Komisja Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, Budownictwa, Rolnictwa
i Ochrony Środowiska zaopiniowała negatywnie wniosek radnej Bernardy
Lewandowskiej w sprawie wyjazdu wspólnego w celu zapoznania się ze stanem
faktycznym dróg gminnych.

2. Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Praworządności zaopiniowała negatywnie
wniosek radnej Bernardy Lewandowskiej w sprawie wyjazdu wspólnego w celu
zapoznania się ze stanem faktycznym dróg gminnych.

3. Komisja Finansowo - Budżetowa i Planowania Gospodarczego nie wyraziła opinii do
wniosku radnej Bernardy Lewandowskiej w sprawie wyjazdu wspólnego w celu
zapoznania się ze stanem faktycznym dróg gminnych.

Na podstawie opinii wypracowanych przez Komisję Rady Miejskiej, informuję iż ww. wniosek
nie będzie realizowany.
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